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Bilaga 1: Sammanfattning av åsikter inkomna i samband med utställning på Danderyds 
bibliotek om Sätraängsparken som hölls mellan 16 april och 7 maj 2018. Det fanns möjlighet 
att både lämna synpunkter på plats och att maila in synpunkter. 

Synpunkterna innehöll väldigt spridda åsikter och önskningar, totalt inkom 28 personer via 
mail eller handskrivna anteckningar. Några var oroliga för att parkeringen inte skulle räcka i 
området, att det kommer att behövas toalett i parken, vi fick önskemål om schackspel och en 
mer utmanande klätterlek. Många är glada över de extra sittplatserna som är planerade, och 
fruktträden och andra ätbara ting. Nedan finns samtliga synpunkter i förkortad form. 

Inkomna synpunkter

OBS! Var ställs bilen?

Var finns eken?

Ska det tas ned ännu fler träd & buskage i Danderyd så att det blir färre bin och fåglar. Vad är det 
som händer i min födelsekommun. Fågelskådare än så länge?

Stor klätterställning för barn upp till ca 12 – då kan de hänga med sina småsyskon.

Jättefint, men mindre ”grälla” färger skulle vara bra.

Grill.

Stor bred rutschkana

Inte samma skalbagge som i Kristineberg. Barnen tycker den är trist.

Inspireras av lekparker i Australien. Googla på bilder. Helt fantastiska!!

Vill ha en hundrastgård.

Bra idé, behåll gärna de stora ”vuxna” träden inkl. den jättestora eken vid busshållplatsen. Tack.

Snälla behåll så mycket gräs som möjligt! Även vid karusellen/gungorna. Varför lysande ägg?

En utmanande klätterställning med klättervägg, hängbro, stolpar, tunnlar, rep m.m.. Den planerade 
stora klätterlekplatsen är kanske redan planerad som sådan. Fritidslärare/Kevingeskolan 



belastad av bil gående  cyklister !

Ska ni verkligen förstöra de vackra ängarna som vi älskar?

Nej, jag är ingen arg tant som skjuter barn med salt, men ibland kan jag bli liiiite trött på detta 
barnfokus. Boule bana absolut. Schackspel eller nåt annat liknande. Växter som doftar och hela tiden 
ändras iom sommaren. Pallkragar där besökare får plantera själva? Fruktträd? Någon typ 
vattensnurra, enkel konstruktion. 

Japanska körsbärsträd. Plantera bärbuskar eller bara sånt som är ätbart. En sitt-trappa, alltså en 
trappa som inte nödvändigtvis leder någonstans. Trappor är toppen att sitta på. Grillplats.

det behövs både gröna, fria ytor som planerat och mer sittmöjligheter. Hur har ni tänkt med 
toaletter?

Det vore toppen om ni ville försöka behålla så mycket gräsmatteytor som möjligt i parken, så att det 
inte bars blir grus, klätterställningsunderlag och liknande. Den stora skalbaggen med rutschkana inuti 
ser ju helt underbar ut, både min dotter och jag hoppas verkligen att den blir av! :) Vad mysigt med 
lysande ”ägg” bredvid den också. skyltar i parken om Sätra Ängs historia. Gärna med gamla bilder på 
också om det finns, några nya bänkar på några ställen i parken, för de äldre här i området så att de 
kan njuta av parken också.

Området klarar inte ökad trafikbelastning. onödig temapark i ett lugnt bostadsområde. Vill man göra 
något trevligt för Danderydsborna i alla åldrar borde man istället göra något åt området vid 
badplatsen i Sätra Äng. T.ex. anlägga en brygga, kiosk, fler sittplatser, gungor, klätterställning

Först och främst tycker jag att det är jättebra att lekparken rustas upp och att det blir 
tillgänglighetsanpassat. Det enda jag egentligen har motsättande åsikt om är att den ska breda ut sig 
över hela det fina grönområdet. Jag tycker att det räcker att man kunde bygga ut på den sidan 
bollplanket är nu och ha en stor lekplats med boulebana på den sidan. Fler sittplatser kring detta fina 
grönområdet är dock mycket önskvärt. Sedan skulle jag tycka att det vore bra att ha en toalett 
tillgänglig till denna park då jag tänker att många barn med familjer kanske vill spendera några 
timmar här och kan behöva besöka toalett

Jag tycker att ni ska ha armgång

Toppenbra och efterlängtat!

Parkering? Var?

Ser fint ut, glöm ej papperskorgar

Härligt och pedagogiskt med naturtema och våra fina ekar

Mycket bra initiativ, ordna även bra gungor åt baby  uppåt i ålder

Gräsplätten används ju knappt alls idag, detta är mycket välkommet!




